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Ca. 80 fremmødte medlemmer. 

Formanden Cecilie Laage-Petersen bød velkommen og præsenterede de enkelte bestyrelsesmedlemmer. 

Et vigtigt led for at skyde generalforsamlingen i gang er valg af dirigent.  

Bestyrelsen peger på Mads Bondo Dydensborg. 

1. Valg af dirigent 
Mads blev foreslået og valgt med akklamation. 

Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indvarslet på mail og i Holdsport den 17. april 

2025. 

2. Beretning fra formanden 
Se Formandens beretning 2024-2025 sidst i referatet. 

Link til Årsberetning i billeder 2024 -2025. 

Tak til jer alle for engagement i skiklubbens aktiviteter i frivillighedens tegn og en speciel tak til bestyrelsen 

som med omhu tager beslutninger på klubbens vegne for en sikker fremtid. 

Formand for Roskilde Skiklub 

Cecilie Laage-Petersen  

https://www.holdsport.dk/media/W1siZiIsIjIwMjUvMDUvMDYvMjZnOTlobnN0a3RfX3JzYmVyZXRuaW5nX2lfYmlsbGVkZXJfMjAyNC0yMDI1LnBkZiJdXQ==?sha=7c6dc4eabed16fb7
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Kommentarer:  

Mads – kommentar til salg af pistemaskinen. 

Solgt fordi toppen af bakken er for stejl og dermed kunne maskinen ikke leve op til vores behov. 

Også tak til Klaus for at finde på afstigning på bakken 25 meter før toppen. 

Gurli – hvor er maskinen kommet hen. 

Mads - den bruges til at skære rør i det centrale Jylland. 

Godkendt med akklamation. 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse 
Link til Regnskab 2024. 

Regnskabet blev gennemgået af kasserer Annette Sejrsen. 

Kommentarer:  

Ingen kommentarer. 

Godkendt med akklamation. 

4. Behandling af indkomne forslag 
Der er ikke indkommet forslag, fra medlemmerne, til behandling. 

5. Godkendelse af budget samt fastsættelse af kontingent og indmeldelsesgebyr 

for det kommende regnskabsår.  
Link til Budget 2025 (sidst i regnskabet). 

Annette gennemgik budgettet for 2025, herunder uændret kontingentstruktur. 

Kr. 500,- pr. voksen og juniorer (under 25 år) kr. 250,-, dog max. kr. 1.000, - pr. familie. 

Kommentarer: 

Jan Kristensen spurgte til minustallet under Hedeland. 

Annette Sejresen (kasserer) – da der ikke er budgetteret med indtægt på Hedeland, så fremkommer 

minusset, da vederlag i forbindelse med håndteringen Hedeland, posteres her. 

Godkendt med akklamation. 

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen 

På valg for 2 år: 

• Kasserer Annette Sejrsen (modtager genvalg) 

• Bestyrelsesmedlem Niels Ellermann (modtager genvalg)  

• Bestyrelsesmedlem Ghita Podbielski (modtager genvalg) 

• Bestyrelsesmedlem Grete Lindsgren (modtager genvalg). 

Alle valgt med akklamation. 

https://www.holdsport.dk/media/W1siZiIsIjIwMjUvMDIvMjcvMm0zbjg0Ynl3YTZfUm9za2lsZGVfU2tpa2x1Yl9IZWRlbGFuZF9yZWduc2thYl8yMDI0LnBkZiJdXQ==?sha=888e8dfeaf553e5e
https://www.holdsport.dk/media/W1siZiIsIjIwMjUvMDIvMjcvMm0zbjg0Ynl3YTZfUm9za2lsZGVfU2tpa2x1Yl9IZWRlbGFuZF9yZWduc2thYl8yMDI0LnBkZiJdXQ==?sha=888e8dfeaf553e5e
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Ikke på valg (valgt i 2024): 

• Formand Cecilie Laage-Petersen 

• Klaus V. Larsen  

• Gitte van de Rijke. 

7. Valg af revisor 
Bente Kjær Andersen (er villig til genvalg) 

Bente blev valgt med akklamation for 1 år. 

8. Eventuelt 

Mette  

Forslag om halv arbejdsdag når der holdes sommerfest. 

Ole Sutter 

50-års jubilæum – hvad skal der ske. 

Cecilie – bestyrelsen er i gang og forventer at sommerfesten bliver en jubilæumsfest. 

Afslutning 
Dirigenten takkede for god ro og orden og erklærede generalforsamlingen, som afsluttet.  

Formanden takkede dirigenten for udført hverv. 

Samtidig blev der overrakt lidt erkendtligheder til revisor Bente Kjær, dirigenten Mads Bondo Dydensborg, 

referenten Søren Handler. 

Bilag: 
• Årsberetning i billeder 2024 - 2025 

• Regnskab 2024 

• Budget 2025 (sidst i regnskabet) 

Referatet er godkendt af dirigenten Mads Bondo Dydensborg den 12. maj 2025. 

  

https://www.holdsport.dk/media/W1siZiIsIjIwMjUvMDUvMDYvMjZnOTlobnN0a3RfX3JzYmVyZXRuaW5nX2lfYmlsbGVkZXJfMjAyNC0yMDI1LnBkZiJdXQ==?sha=7c6dc4eabed16fb7
https://www.holdsport.dk/media/W1siZiIsIjIwMjUvMDIvMjcvMm0zbjg0Ynl3YTZfUm9za2lsZGVfU2tpa2x1Yl9IZWRlbGFuZF9yZWduc2thYl8yMDI0LnBkZiJdXQ==?sha=888e8dfeaf553e5e
https://www.holdsport.dk/media/W1siZiIsIjIwMjUvMDIvMjcvMm0zbjg0Ynl3YTZfUm9za2lsZGVfU2tpa2x1Yl9IZWRlbGFuZF9yZWduc2thYl8yMDI0LnBkZiJdXQ==?sha=888e8dfeaf553e5e
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Formandens beretning 2024-2025 
Se også Årsberetning i billeder 2024-2025. 

 

Vi har været endnu engang rundt om solen i Roskilde Skiklub og som de forgangne år har vi ikke ligget på 

den lade side. 

Ture 

Den sidste tur til Hemsedal afsluttede skisæsonen og skiklubbens 9 ture til Cervinia, Abtenau, Ischgl, 

Kronplatz, Branäs, Madonna de Campiglio, La Plagne og Hemsedal. Alle ture er gået fint, der har været sne, 

sol og socialt samvær. Og heldigvis få skader. 

I bestyrelsen evaluerer vi årets ture og forespørgsler, hvilket er det som skaber tur programmet. Der er igen i 

denne sæson afholdt møde for turarrangører, som er kommet med gode input og ideer. Men det er tur 

arrangørerne der er motoren bag en tur, og alle er velkomne til at give deres bud på relevante ture. Nogle 

gange lykkedes de andre ikke, men vi er bevidste om at destination eller uge sommetider skal fornyes for at 

skabe et spændende og tiltrækkende udvalg. 

Skiburgeren 

Skiburgeren 2024 var en meget våd fornøjelse. Der var lidt udfordringer med medarbejdere under 

18, men skiklubbens egne frivillige kæmpede en brav kamp og landede et fint overskud på 300.000. 

Skiburgeren 2025 er allerede i fuld gang og der er åben for tilmeldinger, så skynd jer ind og meld jer 

på. I år er burgerne 100% økologiske, hvilket har givet ekstra udfordringer i planlægningen af 

indkøb prissætning osv. Der er nye skilte til facaden i produktion og boden vil have en lidt 

anderledes placering end de sidste år. 

Hedeland 

Det er med stor glæde, at vi kan meddele, at Hedelandsudvalget er blevet genoplivet. Udvalget består nu af 

13 engagerede medlemmer, som i løbet af året har mødtes seks gange for at drøfte, hvordan vi bedst muligt 

klargør Hedeland Skicenter til flere succesfulde åbningsdage. 

 

Der er allerede sket en række konkrete fremskridt: 

Pistemaskinen er blevet solgt, det har frigjort en hel hal der påtænkes at blive indraget til en skistald, så vi 

kan mindske flaskehalsen der opstår ved udlejning på åbningsdage. Så med stor hjælp fra Jesper Bybjerg og 

Lars Møller er der udarbejdet planer for en sammenbygning af skistalden med den bagvedliggende garage. 

Rockwool har generøst doneret isoleringsmaterialer, og vi søger aktivt fonde der vil støtte finansieringen af 

selve ombygningen. 

Niels har har lavet et stort arbejde og søgt flere fonde, hvilket har resulteret i en donation fra DIF og DGI, 

som har gjort at vi kunnet anskaffe 60 par nye ski og støvler til børn og unge. 

Der er investeret i en ekstra ATV, som skal lette arbejdet på vores fælles arbejdsdage. 

Huskeliste til åbningsdage er blevet opdateret, så vi er bedre forberedte, når frosten melder sin ankomst. 

Der er afholdt en sneproduktions øvedag. Vi har dog et ønske om at etablere et dedikeret korps af 

medlemmer til sneproduktion – så hvis det kunne have interesse, opfordres man til at tage kontakt til enten 

Niels eller Klaus. 

Endelig er vi godt i gang med en oprydningsrunde, hvor vi blandt andet ser på salg af snescooteren og slibe-

/smøremaskinen samt generel udskiftning og fjernelse af udstyr, der ikke længere er nødvendigt. 

Skibakken har også været brugt som location for børneserien motormille, som havde flere dage med 

https://www.holdsport.dk/media/W1siZiIsIjIwMjUvMDUvMDYvMjZnOTlobnN0a3RfX3JzYmVyZXRuaW5nX2lfYmlsbGVkZXJfMjAyNC0yMDI1LnBkZiJdXQ==?sha=7c6dc4eabed16fb7
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optagelser. Der blev nogle fine billeder af skibakken med en skurk på toppen. 

Det har været et år med gode skridt fremad, og vi ser frem til den fortsatte udvikling af skicentret sammen 

med jer alle. 

Aktiviteter 

Der har været fuld fart på i klubben det forgangne år, med stor aktivitet på tværs af vores mange tilbud. 

Skigymnastikken har kørt med fuld energi både inde og ude, og rulleholdet har heller ikke ligget stille – de 

har været i gang hele året. Derudover har både yoga, crossfit og spinning været populære og velbesøgte 

aktiviteter. 

Vi testede i år en ny form for juleafslutning, hvor alle hold blev samlet til et fælles arrangement. Her blev der 

serveret en lille anretning, og det gav mulighed for hyggeligt samvær og fællesskab på tværs af aktiviteterne 

– noget vi bestemt vil tage med videre. 

Ud over de faste træningsaktiviteter har der også været plads til sjov og sociale arrangementer. Vi har blandt 

andet kørt go-kart og dystet til Roskilde Golf Open – begge med god tilslutning og højt humør. 

Sommerfesten blev igen i år afholdt med stor succes her i klubhuset, og det glæder os at kunne meddele, at 

vi gentager succesen. Sæt allerede nu kryds i kalenderen den 7. september – vi glæder os til at se jer der! 

I det forgangne år har bestyrelsen arbejdet engageret for at sikre klubbens interesser og aktiviteter. 

Vi har afholdt 9 bestyrelsesmøder og en generalforsamling, hvor vi blandt andet har diskuteret 

klubbens økonomi, aktiviteter og ture. Der er søgt fonde, koordineret med turarrangører, booket 

lokaler og instruktører osv. Samtidig har vi arbejdet på at bruge holdsport aktivt både til 

kommunikation og aktiviteter. 

Afslutningsvis vil jeg sige en stor tak til jer frivillige der har bidraget i løbet af året, uden jer er der 

ingen Roskilde Skiklub. Om det er som turarrangør, hjælp til opsætning/nedtagning, på Skiburgeren, 

Hedeland eller andre aktiviteter, så er det yderst værdsat.  

Tak for ordet. 

Cecilie Laage-Petersen 

Formand 

 


